
Pharming 

28:39 
Het is wel een leuke anekdote maar ik moest moest er aan denken vanochtend want 
Farming is is ehm ja dat staat nu 
28:45 
90 cent is net een eh ja nieuwe convertable uitgegeven maar 5 jaar geleden 6 jaar 
geleden 2018 hadden ze 
28:50 
een invested tour en ik was daar ook toen werkte ik nog bij een eh onze voormalige 
werkgever ex Ja en eh toen 
28:57 
was ik daar en toen to was er net een een rapport uitgebracht van eh Kempen en Da 
had een analist aan die had heel 
29:02 
uitgebreid rapport en die had gezegd dat dat ruconest wat zij doen dat wordt 
helemaal niks dat is over VI jaar is dat 
29:07 
weg Oh ja dat was een koersdoel 50 Cent toen ofzo Ja precies en eh het ging de 
koers even hard omlaag want iemand bij 
29:12 
ex die we allebei kennen die had dat eh iets over gezegd en over gelacht dus het was 
echt Ja dat was echt een soort 
29:18 
opstand wat je nu ziet bij de ufa had je daar op die investor Tour zal ik maar zeggen 
en eh maar ik was er toen bij en 
29:24 
toen toen eh was eigenlijk het idee van ja dat dat hele ruconest dat dat wordt 
helemaal niks en dat gaat eh op termijn komt heel veel heel veel concurrentie en 
29:31 
dan gaat het uiteindelijk naar nul maar nu hè Nu is het zover zijn we 5 6 jaar 
29:36 
later en blijkt dat dat rucon is dat doet hartstikke goed dus alleen al daar halen ze 
zo'n zo'n Eh 200 miljoen omzet 
29:43 
uit dus dat In plaats dat men dacht van dat wordt niks is dat nu heel sterk eigenlijk 
dus nou Da wil ik wel even gezegd hebben en natuurlijk ze 
29:50 
verbranden nog heel veel geld omdat ze heel veel ontwikkeling moeten doen in dat eh 
met lenol ship jo enja jo enja 
29:56 
wat eh wat over aan zet komen en dat gaat gaat langzamer dan Iedereen denkt dus 
ja dat zitten we op te wachten eigenlijk wat je zeg is Jo wordt net 
30:03 
zo'n groot succes Als maar J blijft enthousiast op kantoor nou enthousiast Ik voel me 
er wel comfortabel bij omdat er is gewoon een grote zak met geld eh 
30:09 
er is omzet Er is een product wat echt heel goed loopt wat wat er is een soort 
brandweermensen voor voor agio udem want 



30:16 
iedere de de zwaarste gevallen die gebruiken dat en die blijven dat gebruiken die 
kunnen er is niks anders voor de zwaardere gevallen dus dat gaat 
30:23 
eigenlijk hartstikke goed en dat is voor hun de backbone waardoor je ook geen 
zorgen ho ofe te maken van Hey raken door geld in of wat dan ook Ze hebben nu 
30:29 
wel een vliesje maar in principe eh is het is het wat dat betreft een comfortabel 
aandeel en zit er nog heel 
30:35 
veel eh potentie in maar goed dus wij quoten jou Nico vindt Farming comfortabel Ja 
ik mocht niet meer zeggen 
30:40 
dat het aandeel van het jaar wordt maar nou jachien ik heb eh om terug te komen op 
de vorige discussie Ik heb naar 
30:47 
aanleiding van de vorige uitzending waar jij net zo enthousiast was als nu heb ik wat 
aandelen Farming gekocht Jij bent 
30:52 
zelf verantwoordelijk voor je eigen aankopen ja nee ik wil je ook nergens 
verantwoordelijk stellen maar ga je bijkopen nee nee nee nou ja nou Ik vind 
30:58 
niet dat je wel weer enthousiast bent maar maar zoals eh al ma gezegd de markt 
heeft jou nog geen gelijk gegeven want 
31:04 
we staat 20 lager dat maakt ook niet uit Ik beleg voor de lange termijn oké en dan 
dan hè eh eh uiteindelijk zal het er 
31:12 
wel uitkomen maar het gaat natuurlijk onderweg je volgt onderweg wat er gebeurt 
hoe het hoe het ervoor staat en en eh waar je bij dit was was biotech nu 
31:20 
een farmaceut eigenlijk maar waar je altijd bang voor bent is dat het geld op is en dat 
is hier nou niet aan de hand Ze investeren wel heel veel dus wordt 
31:26 
heel veel geld uitgegeven aan ontwikkeling eh ja nieuwe markten ontdekken dus dat 
dat er zitten heel 
31:32 
veel beloftes in maar ondertussen is er een zak geld en is er omzet uit een product 
wat gewoon heel goed loopt dus D 
31:37 
het was natk dat geeft een comfortabel gevoel het was natuurlijk en niemand weet 
snapt precies waarom alleen het was natuurlijk wel een enorme teleur of het 
31:44 
is voor heel veel mensen een enorme teleurstelling dat dat joja dat werd goedgekeurd 
Het aandeel ging van 105 
31:51 
naar 1440 ofzo op die dag en toen dacht iedereen nou Nu komen we in een soort 
nieuwe bandbreedte van weet ik veel van 



31:58 
1220 tot 1,80 of zoiets en ja D die euforie heeft vol mij één dag geduurd en 
32:04 
toen stonden we weer op 1115 en nu staan we 90 cent dus op É manier het wordt 
ook niet gegeten nee nee dat klopt eh daar 
32:11 
kan je al redenen voor aanvoeren maar dat is wat het is Ja het is de de goedkeuring 
is gekomen maar e de 
32:17 
beloning daarvoor niet en nou ja goed Da moeten we gewoon opwachten Erik ehm 
we hadden het er even over bij bij Trade 
32:24 
Republic Daar kunnen mensen behalve een hoge rente krijgen 4 pr ehm ook handelen 
 


